
 

Protokół Nr  29/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 

 z dnia 30 września 2020 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Propozycje do budżetu Gminy Gołdap na 2021 rok. 

4. Wolne wnioski. 
 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Wioletta Anuszkiewicz. Powitała członków komisji, 

Burmistrza, pracowników Urzędu, przybyłych gości oraz media. 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono.  

Do pkt 3 

 Członek Komisji Marian Mioduszewski złożył wniosek do budżetu w sprawie budowy chodnika  

na ul. Żeromskiego do ciągu pieszo – rowerowego we współpracy z powiatem – kwota 200 000,00 zł. 

 Członek Komisji Zbigniew Mieruński wraz z Przewodniczącą Wiolettą Anuszkiewicz złożyli 11 wniosków: 

• Doświetlenie przejść dla pieszych na terenie miasta, 

• Utworzenie ryneczku do sprzedaży produktów lokalnych,  

• Poprawa oświetlenia ul. Lipowej,  

• Stworzenie ścieżki rowerowej na ul. Kolejowej łączącą ze skrzyżowaniem ulic Jeziorowej i Wczasowej,  

• 2 wiaty dla rowerów na Placu Zwycięstwa – 24 000 zł, 

• Połączenie mostkiem „Ptasiej Wyspy”, 

• Zagospodarowanie terenu w pobliżu pomnika Kant’a, 

• Utworzenie parku rzeźb w parku uzdrowiskowym – 45 000 zł, 

• Dokumentacja techniczna łącznika DW 61 z DW 65, 

• Doświetlenie ul. Wiosennej – 40 000 zł, 

• Zwiększenie środków finansowych dla rad osiedlowych do 15 000 zł. 

 

 Członek Komisji Zbigniew Mieruński powiedział, by zastanowić się nad remontem ulicy Lipowej oraz 

Jeziorowej. 

 Członek Komisji Marian Mioduszewski powiedział, że w sezonie wiosennym i letnim na ul. Bagiennej 

wzdłuż ogródków działkowych parkowane są samochody po obu stronach ulicy, co utrudnia przejazd przez 

daną ulicę. Zaproponował postawienie znaku zakazu parkowania na jednej ze stron ulicy. 

 Burmistrz Gołdapi Tomasz Luto powiedział, że Marszałek ogłosił możliwość wnioskowania o środki  

na rewitalizację i teren przy „szpitalówie” wpisuje się  w tą możliwość.  

 Członek Komisji Zbigniew Mieruński powiedział, że od 1,5 roku jest podpisana umowa na stworzenie  

zagospodarowania przestrzennego „szpitalówy” ale nie widać działań. Zwrócił się z prośbą, by radni byli 

informowani o przygotowanych dokumentacjach technicznych i o zorganizowanie wspólnego spotkania  

z projektantami przy ustaleniach.  

 Członek Komisji Marian Mioduszewski opowiedział o pozytywnym funkcjonowaniu OSiR w sezonie 

letnim. 

 Członek Komisji Zbigniew Mieruński zaproponował, by wykonanie rzeźb w parku zlecić studentom  

w ramach pracy dyplomowej.  

 Redaktor GOLDAP.INFO Jacek Rakowski, zaproponował, by kolejne ścieżki rowerowe było asfaltowe. 

 

Do pkt 4 

 Przewodnicząca Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że w październiku 2019 r. na posiedzeniu Komisji 

wnioskowała o przygotowanie planu, przeglądu dokumentów w sprawie przestrzeni, reklam, których nie 



otrzymała do dnia dzisiejszego. Zwróciła się z prośbą, by zostały przygotowane na kolejne posiedzenie 

planowane w połowie października. Przewodnicząca zapytała, na jakie cele zostały przesunięte środki własne 

zabezpieczone na inwestycje w związku z uzyskaniem środków zewnętrznych z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych. 

 Burmistrz Gołdapi Tomasz Luto odpowiedział, że środki przeznaczone zostały prawdopodobnie na pokrycie 

zadłużenia bądź inne inwestycje, po szczegółowe przeznaczenie skierować się trzeba do Skarbnika Gminy.  

 Przewodnicząca Wioletta Anuszkiewicz poprosiła o przygotowanie zestawienia złożonych wniosków na rok 

2021. 

 Burmistrz Gołdapi Tomasz Luto odpowiedział, że wszystkie wnioski zostaną przedstawione na spotkaniu  

w sprawie omówienia budżetu na 2021 rok. 

 Członek Komisji Teresa Dzienis zapytała, czemu w szkole w Jabłońskich nie ma uczniów w klasach 1-3.  

 Burmistrz Gołdapi Tomasz Luto odpowiedział, że rodzice przenieśli dzieci do SP 3 i 5. Tym samym został 

tylko oddział przedszkolny. W związku z dojazdem dzieci do szkół w Gołdapi zostanie postawiony dodatkowy 

przystanek w Jabłońskich, by ułatwić dzieciom dojście do autobusu.  

    
 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

 

      

 

   Protokołowała                  Przewodnicząca Komisji 

    Katarzyna Krusznis                 Wioletta Anuszkiewicz 


